
SESION ORDINARIA CELEBRADA POLO PLENO DO CONCELLO O DIA 
20 I OUTUBRO I 1.995 

S U M A R I O 

.— APROBACION, NO SEU CASO, DAS ACTAS DAS DUAS ULTIMAS 
SESIONS. 

URBANISMO, VIAS E OBRAS: 
2.- PROPOSTA DA COMISION INFORMATIVA DE URBANISMO VIAS 

E OBRAS REFERENTE A APROBACION INICIAL PROPOSTA DE 
PARCELACION VOLUNTARIA FORMULADA POR D. CONSTANTINO 
E. GONZALEZ MENDEZ E OUTROS. 
PROPOSTA DA COMISION INFORMATIVA DE URBANISMO VIAS 
E OBRAS RELATIVA A CORRECCION ERROS NO DOCUMENTO 
DAS NORMAS SUBSIDIARIAS DE PLANEAMENTO DE AMBITO MUNICIPAL DE REDONDELA. 

MOCIONS: 
4.- MOCION DO B.N.G., REFERENTE AS NEGOCIACIONS CO GO- 

BERNO DE MARROCOS EN MATERIA DE PESCA. 
MOCIONS DE URXENCIA: 

A).- MOCION DO CONCELLEIRO SR. ALONSO LEMOS SOBRE XUN- 
TANZA COMUNIDADE DE AUGAS DE CIDADELLE E SERAGUA 
PARA AUMENTO DUN 50% NO SUMINISTRO DE AUGA. 

B).- MOCION DO GRUPO MUNICIPAL DO PP SOBRE CONTROL E RE- 
GULAMENTO DO TRAFICO NAS RUAS PRINCIPAIS DO CASCO URBANO DE REDONDELA. 

.- ROGOS E PREGUNTAS.



(Sinatura do Presidente)~ (Selo da COTDOÍQCIÓH) 

Na Sala de Sesiõns do Conce11o de Redondela, 
ás vinte horas e un minuto do día vinte de Outubro de 
mi1 novecentos noventa e cinco, baixo a Presidencia do 
Iltmo. Sr. Alcalde, D. XAIME REI BARREIRO, e a asisten- 
cia dos Concelieiros Sres. D. MANUEL ALONSO LEMOS, Da. 
MARIA DEL CARMEN BASTOS RODRIGUEZ, D. JOSE BLANCO PUGA, 
Da. FRANCISCA CANAL GOMEZ, D. JAIME DARRIBA VILAS, D. 
GUMERSINDO FERNANDEZ MENDEZ, D. EMILIO GONZALEZ IGLE- 
SIAS, D. XOSE LUIS GRANDE GRANDE, D. MANUEL IGLESIAS CA- 
RRERA, D. LUIS ALBERTO MIGUEZ DOCAMPO, D. LUIS ALBERTO 
ORGE MIGUEZ, D. XOSE CARLOS PAZOS DOCAMPO, Da. CECILIA 
PEREZ ORGE, D. MANUEL PIÑEIRO COSTAS, D. FRANCISCO PUCH 
CASAL, D. LUIS RODRIGUEZ VILARCHAN, D. JOSE MANUEL SOTO 
VIRULEGIO, D. JAIME TORNERO LOPEZ, e Da. JOSEFA VILLA- 
VERDE RODRIGUEZ, actuando como Secretario Acctal. que 
certifica, D. BERNARDO SOTO LOPEZ, se constitúe o Pleno 
do Iitmo. Concello en sesiõn ordinaria correspondente 6 
día da data, conforme á convocatoria e de acordo coa 
Orde do Dïa remesada a tõdolos Sres. Conceileiros coa 
anteiaciõn Tegalmente requerida. Excusou a súa ausencia 
o Sr. RICON VIRULEGIO. Está tamên presente o Sr. Inter- 
ventor de Fondos D. MODESTO SOLLA SANZ. 

A Presidencia declara aberta a sesiõn en pri- 
meira convocatoria, procedendose a trata-los asuntos da 
Orde do Dia. 

1.- APROBACION, NO SEU CASO, DAS ACTAS DAS 
DUAS ULTIMAS SESIONS.- 

A proposta da Presidencia o Concelio Pleno, 
en votación ordinaria e por unanimidade dos Sres. asis- 
tentes, acordou deixar SOBRE A MESA as Actas das sesiõns 
ceiebradas os dias 15 e 22 de Setembro pasado, ata que 
se incorpore o Secretario tituiar da Corporación.- 

2.- PROPOSTA DA COMISION INFORMATIVA DE URBA- 
NISMO VIAS E OBRAS REFEREÑIE A APROBACIÓN IÑICIAE PRO- 

TANTTNU'ET'EUNZAEEZ'HENUE2'E'UUTROS.-
- 
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ANTECEDENTES.- 
Pola Presidencia dase conta de Proposta da 

Comisiõn Informativa de Urbanismo, Vias e Obras, de data 
3 de Outubro de 1995, que transcrita di: 

"Examinada a proposta de reparcelación volun- 
taria formulada por D. CONSTANTINO E. GONZALEZ LOPEZ e 
demãis propietarios afectados, formalizada en escritura 
pública no 1.037, con data 27 de Xullo de 1995, outorga- 
da ante o notario D. Ernesto Regueira Núñez, substituto 
legal do notario de Redondela. 

Visto o proxecto de reparcelación redactado 
polos Arquitectos Guillên, Mateos y Llopiz, visado polo 
COAG, Subdelegación de Viqo con data 26.1.95, e cêdulas 
urbanísticas das fincas resultantes con visado do 
27/4/95. 

Visto o Art. 115 do Regulamento de Xestiõn 
Urbanística. 

Visto o informe favorable da Arquitecta Ase- 
sora Municipal, a Comisión Informativa de Urbanismo, 
Vias e Obras, en votación ordinaria e por unanimidade 
dos Sres. asistentes, estimou oportuno propoñer 6 Conce- 
llo Pleno, a adopción do sequinte acordo: 

Aprobar inicialmente a devandita proposta de 
reparcelación voluntaria e sometela 6 trãmite de infor- 
mación pública por prazo de 15 días mediante anuncios no 
Boletin Oficial da Provincia e Taboleiro de Anuncios da 
Casa do Concello." 

VOTACION E ACORDO.- 
0 Concello Pleno, en votación ordinaria e por unanimidade dos Sres. asistentes, aprobou, nos seus pro- 

pios terminos, a Proposta transcrita.- 

3.- PROPOSTA DA COMISION INFORMATIVA DE URBA- 
MISMO VIAS E OÉRAS RÉÉAIÍVA A CORRECCION ERROS HU OOCU- 
IURTCTPIÉ'UÉ'RÉUOÑDELA}- 

ANTECEDENTES.-
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Dada conta da Proposta da Comisión Informati- 
va de Urbanismo, Vias e Obras de data 3 de Outubro de 
1995, que transcrita dí: 

"Antecedentes.- Con data 6 de Novembro de 
1987 aprobãronse definitivamente, por acordo da Comisión 
Provincial de Urbanismo, as Normas Subsidiarias de Pia- 
neamento de Ambito Municipai de Redondeia, têndose pu- 
blicadas no Boletín Oficial da Provincia no 85 de 14 de 
Abrii de 1988. 

A documentación grafiada realizouse sobre 
cartografía a esc. 1:5000, e para os pianos de detaiie, 
a esc. 1:2000, sobre piano parceiario do Instituto Xeo- 
gráfico e Catastrai. 

No transcurso da vixencia das devanditas Nor- 
mas têñense observado reiterados erros nas parcelas gra- 
fiadas, contradicción entre os pianos a escaia 1:5000 e 
1:2000, erros de calificación por mal grafiado das ba- 
ses, ou ben contradicciõns entre a realidade e a docu- 
mentación das Normas. 

Na súa virtude, e á vista do expediente pro- 
movido polo particular que logo se cita, a Comisión 
Informativa de Urbanismo, Vias e Obras, en votación 
ordinaria e por maioría dos señores asistentes, coa 
abstención do Sr. Aionso Lemos, estimou oportuno propo- 
ñer ó Concello Pleno a corrección do seguinte erro no 
Documento das Normas Subsidiarias de Planeamento de 
Ambito Municipal de Redondela: 

I).- MODIFICACION D0 PARCELARIO 

I.1).- PROPOSTA.- Proponse a corrección do 
erro detectado no grafiaao do piano a escaia 1:2000, 
sinaiado e xustificado poio propietario afectado. 

I.2).- XUSTIFICACION DA PROPOSTA 

O Artigo 105.2) da Lei 30/1992, de 26 de No- 
vembro di: “As administracións públicas poderãn, asï 
mesmo, rectificar en caiauera momento, de oficio ou a 
instancia dos interesados, os erros materiais, de feito 
ou aritmêticos existentes nos seus actos", e por outra 
banda na Normativa e Ordenanzas das Normas Subsidiarias 
de Pianeamento de Ambito Municipai, no seu artigo 11.3 
establêcese: Si se deran contradicciõns entre o piano e 
a reaiidade prevalecerá esta ültima. Polo tanto procede 
a modificación do plano parcelario recollendo a realida- 
de existente.



~~~~~
~~ 

I.3).- PARCELA QUE SE PROPON MODIFICAR 
~ ~~ 1.- Da. ANDREA GESTEIRA BARROS e Da. CARMEN 

GESTEIRA BARROS, parce1a sita en A Portela-Cedeira, 
indicada no p1an P—6 a escala 1:2000, de acordo coa 
documentación adxunta." 

VOTACION E ACORDO.- 
0 Concello P1eno, en votación ordinaria e por 

maiorïa dos Sres. asistentes, coa abstencion do Sr. 
Aïonso Lemos, aprobou, nos seus propios têrminos, a Pro- 
posta transcrita.- 

4.- 
CIONS C0 GOBERN - 

0 non terse dictaminada pola correspondente 
comisión informativa a Moción referenciada, o Sr. Alcai- 
de somete a votación a ratificaciõn da süa inclusiõn na 
Orde do Dïa, e o Concello Pleno, en votación ordinaria e 
por unanimidade dos Sres. asistentes, que constituen 
maioría abso1uta do nümero legal de membros da Corpora- 
ciõn, acordou ratifica-la devandita inclusiõn da Moción 
na Orde do Dia. 

De seguido dase conta da mesma, que transcri- 
ta dï: 

"Co Tratado de Maastricht culminou un camiño 
iniciado no Mercado Comün, no que Galicia cada vez conta 
menos, no que cada vez están máis lonxe de nõs os cen- 
tros de decisión, no que pouco a DOUCO van quedando des- 
mantelados todos e cada un dos sectores productivos bá- 
sicos da economia gaïega. Non se trata, simpïemente, 
dunha mala negociación do Tratado de Adesiõn á CEE -que 
o foi-, aue podería ser pa1iada en parte cunha renego- 
ciaciõn, como propugna o BNG. Trãtase dunha inadecuaciõn 
tota1 dese modelo de Europa õs intereses dos pobos que a 
integran, especiaimente dos oue, como Galicia, están 
nunha situación dependente e periférica. 

Pasada xa a euforia comunitaria evidênciase 
que todo o aue foi e todo o que e a formu1acion europea 
non ten en conta os nosos intereses. E nese contexto hai~ 

~ ~~
~ MOCION D0 B.N.G., REFERENTE AS NEGOCIA-~~~~
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que situa-la forte crise que está a sufri-lo mundo da 
pesca. A uniõn Europea ignora a pesca porque non hai 
unha tradición ou vocación política-pesqueira nesa Uniõn 
Europea, porque os intereses dos estados fortes da Uniõn 
Europea non son os intereses pesqueiros. De ai ven que, 
realmente, a nosa posición sexa de debilidade nos proce- 
sos negociadores que se están tendo con Marrocos. A 
cuestión está clara: á Unión Europea non lle interesa 
para nada a politica pesqueira porque os estados fortes 
que a integran non son precisamente os que pescan. 

No fondo subxace algo importante en todos 
estes temas relativos ã Europa comunitaria: a impotencia 
con oue os galegos e galegas vemos a negociación, a 
impotencia con que os galegos e as galegas nos atopamos 
á hora de ver que onde temos intereses non temos compe- 
tencias. Por iso o BNG segue avogando pola nosa presen- 
cia nas negociacións. Sen a presencia de Galicia nas ne- 
gociaciõns e sen a defensa dun status especial e dunha 
revisión das condicións de adesión, non hai nada que fa- 
cer. 

Por todo o anterior, o Grupo Municipal do 
BLOQUE NACIONALISTA GALEGO, somete ã consideración do 
Pleno do conce11o a adopción dos seguintes acordos: 

1.- O Concello Pleno solicita ã Xunta de Ga- 
licia que faga as xestións pertinentes ante o Goberno 
Central, para que a Uniõn Europea acade un tratado de 
pesca co Goberno de Marrocos que non comporte reducción 
da nosa flota e garantice a actividade nos caladoiros 
marroquis. 

2.- Oue a Xunta de Galicia defenda a súa par- 
ticipaciõn na comisión negociadora do acordo con Marro- 
cos para garanti-la defensa efectiva dos intereses gale- 
gos." 

DELIBERACION.- 
Aberto o turno de intervencións o Sr. Pazos 

Docampo, voceiro do BNG, manifesta que a Moción expresa 
claramente a pretensión de que os õrganos de goberno de 
Galicia estean representados nas negociacións, aspecto 
que non considera ilegal, estimando ilõxico que non o 
estean.



0 Sr. Alonso Lemos tras amosala süa conformi- 
dade coa Mociõn, solicita do equipo de goberno un trata- 
mento igualitario con respecto ãs Mociöns que se presen- 
tan polos diversos grupos municipais, por canto entende que ás propostas polo BNG dãselle unha axilidade da que 
non gozan as formuladas nolos outros grupos políticos. 

O Sr. Rodríguez Vilarchãn dï que lle da pena, como home do sector, que a moción teña tan escaso conti- 
do, e aue está de acordo co fondo pero non coa forma. Pregunta 6 BNG quen ten a responsabilidade en politica 
internacional, en materia de pesca e remata manifestando 
aue esta debe esixirse 6 Presidente do Goberno, õ propio 
tempo, no momento actual, Presidente da Unión Europea. 

0 Sr. González Iglesias dï aue non está conforme coa parte expositiva pero si cos acordos aue se propoñen na Mociõn, e con respecto á intervención do Sr. Rodriguez Vilarchãn que se trata dunha negociación 
de carácter comunitario. 

En nova intervención o Sr. Pazos Docampo, ma- nifesta que na mociõn se abordan os puntos que son fun- 
damentais; que a Xunta debe defende-los intereses de tõ- 
dolos galegos e que non ten claro que intereses defende 
o goberno galego no tema da pesca. Continua dicindo que 
a presencia da Xunta nos foros internacionais ê testimo- 
nial sendo o asunto da oesca un claro exemplo e que o Partido Popular nunca fixo nada para que o Concello se pronunciase sobre esta materia, considerando inexistente 
a presencia do P.P.. Remata dicindo que a intervención 
do Sr. Rodriguez Vilarchân ten como finalidade desvia-la cuestión de fondo, que non se pode descalificar a ningún grupo politico, aue si comparte a mociõn diga sï, e caso contrario vote en contra, e que non diga que non se fai alusiõn 6 goberno central. 

0 Sr. Alonso Lemos dï que o Inaior grado de responsabilidade corresponde õ PSOE e que apoia a mo- C10n. 

0 Sr. Rodriguez Vilarchãn sigue dicindo que a Moción lle da pena, e que hai que esixirlle õ goberno da nacion o aue haxa que esixirlle e non facer demagoxia. 
Remata o turno de intervenciõns o Sr. Gonzã- lez Iglesias manifestando que apoia os acordos que se propugnan na mociõn e reiterando o carácter comunitario do trato de pesca.
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VOTACION E ACORDO.- 
0 Concello Pleno, en votación ordinaria e por 

maioría absoluta dos Sres. asistentes, 12 votos a favor, 
os dos Sres (Rei Barreiro, González Iglesias, Orge Mi- 
guez, Puch Casal, Villaverde Rodríguez, Tornero López, 
Iglesias Carrera, Blanco Puga, Grande Grande, Pazos Do- 
campo, Pêrez Orge, e Alonso Lemos), e 8 en contra, os 
emitidos polos Sres. (Bastos Rodríguez, Soto Virulegio, 
Piñeiro Costas, Rodríguez Vilarchãn, Míguez Docampo, Da- 
rriba Vilas, Canal Gõmez, e Fernández Méndez), acordou 
aprobar, nos seus propios términos, a Moción transcri- 
ta.- 

Do acordo adoptado, deberá darse conta ã Co- 
misión Informativa de Interior, os efectos do Artigo 126 
do R.0.F..- 

HOCIONS DE URXENCIA: 
O abeiro do previsto no Artigo 91.4 do ROF e 

34 do ROC, somêtense directamente a coñecemento do Ple- 
no, por razõns de urxencia, as Mociõns que de seguido se 
transcriben e se tratan previa declaración da proceden- 
cia do debate feita por unanimidade dos Sres. asisten- 
tes: 

A).- MOCION DO CONCELLEIRO SR. ALONSO LEMOS 
SOBRE XUNTANZA COÍÚNÍOÃOE UE ÃÚGÃS UE ČÍOÃOEEEE E SENA- 

s " 
Dada conta da Moción presentada polo Conce- 

lleiro D. Manuel Alonso Lemos, con data 23 de Agosto de 
1.995, que transcrita dí: 

"A Comunidade de Augas de Cidadelle-Chapela a 
través da súa xunta directiva, desexa retoma-las nego- 
ciaciõns co Concello que vostede preside maila propia 
empresa concesionaria do servicio de auga SERAGUA-FOCSA, 
e con tal motivo o Concelleiro que suscribe pon a se- 
guinte 

M 0 C I O N



Convocar a unha representación de tõdolos 
partidos politicos, da empresa SERAGUA-FOCSA, e unha re- 
presentación da propia xunta directiva da comunidade de 
augas de CIDADELLE co motivo fundamental de fondo: 

Que ante o aumento de consumo de auga nese 
barrio, debido 6 aumento de poboaciõn e vivendas, a si- 
tuaciõn cada día se agrava máis debido a que os manan- 
tiais actuais son insuficientes e o que se precisa para manter un bõ servicio é aproximadamente un aumento dun 
50% no suministro da empresa SERAGUA-FOCSA. 

As condición e baremos econõmicos son a dis- 
cutir e rexeitar por parte de todolos implicados." 

DELIBERACION.- 
- O Sr. Alonso Lemos dí que ante a proximida- 

de de elecciõns o equipo de goberno acude inmediatamente 
õs requerimentos veciñais, e unha vez celebradas estas 
non se preocupan dos problemas. 

- O Sr. Pazos Docampo manifesta que está de 
acordo con que se aprobe a mocion, e que nas xuntanzas e negociacions aue se celebren estudiarase o asunto. 

- O Sr. Soto Virulegio, en funciõns de vocei- 
ro do Partido Popular, expresa a conformidade do seu grupo a mocion. 

- 0 Sr. Puch Casal di que se mantiveron düas xuntanzas cos veciños e SERAGUA e que a soluciõn do pro- blema está en marcha. 
- O Sr. Alonso Lemos manifesta que o contido sustancial da mocion e tratar de chegar a un acordo coa representacion de todos. 

VOTACION E ACORDO.- 
0 Conce11o Pleno, por unanimidade dos Sres. asistentes, aprobou, nos seus propios términos, a Moción transcrita.- 

Bl.- IOCION D0 GRUPO MUNICIPAL D0 PP SOBRE
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CONTROL El REGULAMENTO no TRAFICO NAS RUAS PRINCIPAIS D0 

Dada conta da Moción presentada polo Grupo 
Municipal do Partido Popular, de data 17 de Outubro de 
1995, que di: 

"Antecedentes.— Dende fai algün tempo no cas- 
co urbano de Redondela, e sobre todo dende a iniciación 
da construcciõn do aparcamento de “A Xunqueira", vense 
permitindo o aparcamento de vehiculos nunha marxe, e 
nalgúns casos nas düas, das rüas José Regojo, Alfonso 
XII, Calvo Sotelo, Avda. Ernestina Otero, Juan Manuel 
Pereira, Praza de Ribadavia e outras moitas de acceso a 
estas rüas principais. 

Esta Dermisividade producida pola irresponsa- 
bilidade do grupo de goberno alegando a falla de espa- 
cios físicos para aparcamento no centro urbano provoca 
que, diariamente, os veciños estean vivindo continuos 
atascos de circulaciõn principalmente nos cruces de 
accesos ás rúas principais, o que se reflexa en conti- 
nuos accidentes, enfados dos conductores, largas colas 
de espera para cruzar un quilõmetro escaso do casco 
urbano, vehículos aparcados encima das beirarrúas 
mentres se vai a face-las compras ou a sacar cartos nos 
caixeiros, que ocasionan ainda mãis problemas circulato- 
rios, etc, etc., sen que se vexa, por parte do goberno 
socialista, ningunha soluciõn inmediata para terminar 
con este problema. 

O Grupo municipal do Partido Popular estima 
que non é de recibo pensar que a tõdalas "enfermidades" 
de circulación, tráfico e aparcamento no casco urbano se 
lles pospoña unha soluciõn ã espera da inaquraciõn e 
posta en funcionamento do parking de “A Xunqueira", toda 
vez que a soluciõn do tráfico e os problemas de circula- 
ciõn e de aparcamento de Redondela non pasan por un 
parking público de pago. 

Asï mesmo, nos últimos meses, por algüns 
membros do grupo de goberno deuse a orde de tapona-los 
accesos a algunhas rüas cêntricas do casco urbano 
-Meixõn Frïo e Reveriano Soutullo- mediante a instala- 
ción de macetas ornamentais que están ocasionando graves 
problemas õ comercio local das rüas sinaladas, asï como 
õs veciños que residen nas mesmas, xa que o seguir 
permitindo a circulaciõn de vehiculos por elas sen 
ningunha regulaciõn -caso da de Meixõn Frio onde se 
atopa o servicio de correos, oficinas e locais comer-



ciais, e da rüa Reveriano Soutullo co paso cortado na 
saïda en dirección ã praza onde se atopa a gasolineira- 
se ocasionan continuos atascos ó pretender os vehículos 
saír á rüa xeral por un acceso bloqueado; ademãis de di- 
ficulta-lo acceso de vehículos de servicio público para 
atende-las necesidades dos veciños que os necesiten 
(ambulancias, taxis, etc.), como tamên para necesidades 
particulares (carga e descarga de mobles, materiais, 
compras, etc.). 

P R 0 P 0 S T A 

Por todo o exposto, o GRUPO MUNICIPAL D0 PAR- 
TIDO POPULAR propón ó Concello Pleno a adopción do se- 
quinte acordo: 

10).- Que se esixa, con carácter de urxencia, 
6 goberno municipal para que, conxuntamente cos demãis 
grupos políticos da corporación e cos responsables da Policia Local, se elabore un PLAN DE TRAFICO E SEGURIDA- 
DE VIAL do casco urbano de Redondela coas posibles 
alternativas, tanto para a circulación e regulación do tráfico diario, así como para a permisividade das zonas 
de aparcamento -sobre todo nos días de feira, os máis conflictivos na 1oca1idade—, para ser presentado, discu- 
tido e aprobado definitivamente polo õrgano competente 
unha vez finalizados tõdolos trámites correspondentes." 

DELIBERACION.- 
- 0 Sr. Piñeiro Costas dí que a Moción e su- 

ficientemente explícita, que o dï todo. 
- 0 Sr. Pazos Docampo manifesta que na acta dunha sesión anterior xa se recolle o que di esta moción, en virtude da aprobación da presentada polo BNG, cun contido máis extenso e cuns obxectivos mãis amplos; que o P.P. a votou a favor e que incidir no aue xa está aprobado, parêcelle fora de lugar. 
- Pola Presidencia confírmase o manifestado 

polo Sr. Pazos Docampo con respecto ã aprobación da mo- 
ción do BNG, pero dï que si a moción do PP non se somete 
á consideración do Pleno, este grupo dirá que se lle marxina. 

- 0 Sr. González Iglesias dï que ê un tema xa tratado e aprobado, que cambia a parte expositiva da mo-
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ción do P.P., a ca1 contën bastantes erros, e que se 
puxo en marcha un plan parcial de ordenación do trãfico, 
sendo quizás un erro non facelo na súa totalidade, 
aspecto que asume o equipo de goberno. 

Continúa dicindo que o PSOE está pola peato- 
nalizaciõn dalgunhas rüas, si ben permitindo a entrada 
de ambulancias, bombeiros, etc., e que seguirán mantendo 
o acordo aprobado anteriormente sobre este tema. 

— O Sr. Piñeiro Costas, nunha nova interven- 
ciõn, e referíndose as rúas de feito peatonalizadas, dï 
que non se pode Dermitir oue non se autorice o acceso õs 
vehiculos dos veciños, ambulancias, etc., polo grave 
problema que representa tanto oara o comercio coma para 
os residentes da zona. 

- O Sr. Alonso Lemos pronünciase a favor da 
mociõn porque, dï, todos temos responsabilidades, ainda 
que uns mais oue-outros. 

- A Presidencia manifesta que entende que a 
mociõn vai en contra da peatonalización de determinadas 
rüas, segundo se infire da intervención do Sr. Piñeiro 
Costas, polo que o seu Grupo votará en contra da mesma. 

— O Sr. Pazos Docampo manifesta que si a Mo- 
ción no fondo, e segundo a intervenciõn do Sr. Piñeiro 
Costas, pretende abrir 6 trãfico rodado as rüas peatona- 
lizadas, o seu grupo votará en contra. 

— 0 Sr. Gonzãlez Iglesias di que a mociõn fa- 
la dun plan de trãfico, nembargantes as intervenciõns do 
voceiro do grupo que a propõn non alude a elo para nada, 
facendo referencia exclusivamente á non peatonalización 
de determinadas rüas. 

- 0 Sr. Piñeiro Costas manifesta que nunha 
frase, a Moción refírese ã apertura de rüas õ trafico 
rodado, que ê un tema a estudiar e que en tal senso xa 
se ten manifestado na Comisión de Interior, pero oue a 
mociõn debe valorarse no seu conxunto. 

VOTACION E ACORDO.- 
O Concello Pleno, en votación ordinaria e por 

maioria dos Sres. asistentes, con 11 votos en contra da 
Moción, os dos Sres.: González Iglesias, Orge Miguez,



Puch Casei, Viilaverde Rodriguez, Tornero López, Igle- 
sias Carrera, Blanco Puga, Grande Grande, Pazos Docampo, 
Pérez Orge e da Presidencia, 1 abstención a do Sr. A1on- 
so Lemos, e 8 votos a favor da mesma, os dos Sres.: Bas- 
tos Rodríguez, Soto Virulegio, Piñeiro Costas, Rodríguez 
Viiarchãn, Mïguez Docampo, Darriba Vilas, Canal Gómez, e 
Fernández Méndez, acordou rechaza-1a Moción transcrita.— 

5.- ROGOS E PREGUNTAS.- 
- Por escrito de data 19 de Outubro o Grupo 

Municipaï do Partido Popular, interesa lles sexan con- 
testadas as preguntas e atendidos os rogos aue de segui- 
do se indican: 

PREGUNTAS: 

1a).- ¿Por que motivo se levan sen convocar 
concursos, oposiciõns, ou concursos-oposiciõns para 
cubrir con carácter fixo as vacantes existentes no cadro 
de persoai do Conce11o dende fai aproximadamente uns 
seis anos?. 

RESPOSTA DA PRESIDENCIA.- Non ê certo que 
sexan 6 anos. O asunto non ten prioridade dado que na 
actua1idade as prazas están cubertas eficazmente e de 
acordo coa normativa vixente, nembargantes entre este 
ano e o seguinte iranse convocando, sucesivamente, as correspondentes probas seiectivas para a provisión das 
prazas en propiedade. 

2a).— ¿Quen deu a orde õ MOPTMA para inicia- 
las obras no tramo, pendente de aprobación definitiva da 
súa cesiõn por parte do Conce11o, na parroauia de Quin- 
te1a?. 

RESPOSTA DA PRESIDENCIA.- Ninguên. Consentiu- 
se na idea de que todoTos grupos politicos estamos de acordo co novo trazado da E.N.. Non dïn autorización máis si consentiuno. 

O Sr. Soto Virulegio dï que na exposición 
pübijca do expediente de cesiõn poden presentarse recla- macions.
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3a).- ¿Se ê certo de que nas dependencias do 
Instituto ve11o de "A Xunqueira" hai en funcionamento 
unha empresa privada, e que õrgano municipa1 autorizou a 
süa instalación, con indicación da data do acordo, no 
seu caso?. 

RESPOSTA DA PRESIDENCIA.- A Benemërita non ê 
empresa privada. Ignoro que exista algunha. 

O Sr. Soto Virulegio dï que creemos aue sï, e 
a Presidencia resnóstalïe oue o probe, contestando aque] 
que no próximo pleno. Seguindo o debate a Presidencia 
pregunta a aquel Conce1Teiro si se refire a APROS e õ 
manifestar11e este que sï di aue se trata dunha asocia- 
ciõn para promoción sociaï sen ánimo de 1ucro. 

4a).- ¿Por que razón segue paraiizado o expe- 
diente de adxudicaciõn do Servicio de Recollida de Li- 
xo?. 

RESPOSTA DA PRESIDENCIA.- Pende de determina- 
das negociaciõns, convenios, acordos.. 

5a).- ¿Por oue razón non funciona a Comisión 
Informativa de Sanidade e Medio Ambente?. 

RESPOSTA DA PRESIDENCIA.- Na prõxima semana 
reunirase. 

6a).- ¿Cómo se atopan os trámites e xestiõns 
dos terreos para a construccion do novo Centro Socio- 
Cu1tura1 en Chapela?. 

RESPOSTA DA PRESIDENCIA.- Hai compromiso do 
equipo de goberno para adquiri-Tos terreos, o proceso 
está en marcha. 

7a).- ¿Por que razõn non foron aínda eiexidos 
poio Pleno da Corporación os Concelïeiros que deban 
formar parte do Patronato do Conservatorio de Música, õ 
abeiro dos artigos 80 e 90 dos seus Estatutos?.



8a).— ¿Por aue razón non foron aínda e1exidos 
po1o Pleno da Corporación os Conce11eiros que deban 
formar parte do Patronato do Centro Deportivo Municipa1, 
õ abeiro dos artigos 80 e 90 dos seus Estatutos?. 

93).- ¿En que trámite se atopa o expediente 
reTacionado coa constitución de Radio Redondela, S.L., e cando ten pensado o Grupo de Goberno poñela en funciona- 
mento?. 

RESPOSTA DA PRESIDENCIA PARA AS TRES PREGUN- 
TAS ANTERIORES.-*E'pubT1co e notorio que existen nego- 
ciacions politicas, máis estas non interrumpen as actividades nin o normal funcionamento dos centros, dos 
que hai que revisar estatutos, composicions, etc.. 

10a).- ¿Se se ten previsto reaiizar obras de saneamento na estrada N-550, na marxe esquerda en dirección a Vigo, na zona entre o cruce co aeroporto e a fábrica de madeiras, zona que actua1mente carece deste servicio e que podería reaiizarse aproveitando a reaTi- 
zaciõn de obras polo MOPTMA de reparación da estrada?. 

RESPOSTA DA PRESIDENCIA.- Non está previsto. 
Si o está, o pasa-1a auga e sumidoiro õ outro Tado. 

11a).- ¿Por que o fogo que se iniciou sobre 
as 12'O0 horas do mediodía no verquido de Tixo na zona 
da Marisma do dïa 28 de Agosto pasado, se estendeu ata aproximadamente ás 20'00 horas da noite, tendo o Conce- 
11o os medios mecánicos e técnicos suficientes para so- 
foca1o en menos dunha hora?. 

RESPOSTA D0 VOCEIRO D0 P.S.0.E..- E errónea a hora en oue se di foi sofocado o incendio, ardeu máis tempo, ata as 2'30 aproximadamente. Ningún Conceiio ten medios para sofocar un incendio destas características nin nunha hora, nin nun día.-
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Rõqase a reposición, ã maior brevedade posi- 
bie, das marouesinas nas zonas en que se retiraron en 
datas recentes (Cesantes, Chapela, etc.), por motivo de 
obras ou outras causas. 

RESPOSTA DA PRESIDENCIA.- As marquesinas 
levounas Baïïesta para outro rado, pedïronse ã CPTOPV, 
pero non se enviaron.- 

E, rematados os asuntos a tratar, pola Presi- 
dencia Tevantouse a sesión, sendo as vinteunha horas e 
doce minutos da data fixada no encabezamento, en proba 
de todo o que, se extende a presente Acta, que se ins- 
cribiu no Libro dende a volta do fo1io 128 do Papeï Tim- 
brado da Comunidade Autónoma de Gaïicia Serie A No 
0358916 ata 0 foiio 136, Serie A No 0358924, de todo o 
que, como Secretario, DOU FE.- 

0 ALCALDE 0 SECRETARIO ACCTAL. 

XAIME REI BARREIRO BERNARDO SOTO LOPEZ 

SESION EXTRAORDINARIA CELEBRADA POLO PLENO no CONCELLO 
o DIA 13 / ¡MEMBRO l 1.995 

S U H A R I O 

.- APROBACION, NO SEU CASO, DAS ACTAS DAS SESIONS DE 
15 E 22 DE SETEMBRO DE 1.995. 

INTERIOR: 
.- RATIFICACION RESOLUCION DA ALCALDIA, COMPARECENCIA 

NO RECURSO CONTENCIOSO ADMINISTRATIVO 01/001720/95, 
INTERPOSTO POR D. FERNANDO ESCARIZ MUINOS


